
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 9 juli 2024. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson, 

 

Ej närvarande: 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
Martin redovisar föreningens ekonomiska status på tv-skärmen. Ekonomin är fortsatt tillfredsställande. 

Föreningen hade 2016 beviljats ett bidrag från Riksantikvarieämbetet för att genomföra brandskydds-

åtgärder inom våra lokaler. Bidraget är villkorat med att föreningen skall lämna in en ekonomisk 

redovisning för hur bidraget har använts. Ungefär hälften av bidraget har redovisat 2016-17. Resten har av 

olika anledningar inte blivit redovisade där bland annat vissa kostnadskrävande åtgärder inte blivit utföra 

och kunnat redovisats vilket var avsikten från början. 

Ronny J har sammanställt en skrivelse till Riksantikvarieämbetet om en vädjan om att få anstånd på 6 

månader för att under denna tid utföra återstående arbeten. 

 

5. Långtidsplan 
- På styrelsemötet väcktes frågan om hur föreningens fondandelar skall förvaltas på bästa sätt. 

En fråga som tidigare varit uppe för diskussion. Frågan får återkomma under hösten, under tiden bör frågan 

tas upp i var och ens bekantskapskrets för att om möjligt få lite tips. Frågan har egentligen inget bra svar. 

 - Ytterligare en fråga som kom upp var att sondera möjligheten att byta bank, med en bättre personlig 

service. 

 

6. Harry 
Smörjolja till Harry och övriga motorer har levererats. 

 

7. Verkstan 
Föreningens jullar Svartskär var till salu, men tyvärr så ångrade sig köparen. Det gick bättre med Gråskär 

som såldes. 

 

8. Museet 
Åke meddelade att ett femtiotal personer besöker museet under augusti. 

 

9. Fastigheten 
- Ett nytt elektroniskt styrkort till hissen är beställt till en kostnad på c:a 22 000 kr. 

Skadan på kortet beror med stor sannolikhet på åskskada. Vi får reda ut detta tillsammans med vårt 

försäkringsbolag. 

- Angående solcellerna har för närvarande inget nytt framkommit. 

 

10. TKM / Evenemang 
- Inför TKM skall följande planeras. 

Beräkna antal meter avstängnings-staket och kontakta LEVA för lån. 

Kontakta funktionär-personer Entré, försäljning, kafeteria och förberedelser, korv-bod, motorkörare, m.m. 

- Ett förberedande möte kommer att hållas torsdagen den 18 juli kl 18.00   



- Ronny skall försöka få bytt gasoltruckens gasolslang innan TKM. 

- Ersättningen till besökare togs upp. För båtarna Rolf och Sven kan 3-4000 / båt anses rimlig. 

Till NOHAB och Björn från Orust om han kommer får ersättningen diskuteras med vederbörande. 

- Leif A kontaktar Per Linder om trä-stammar till kap och klyv. Ronny och någon hämtar. 

- Entré markering skall finnas någonstans i lokalerna eller inhandlas. 

 

11. Rapporter 
- Åke har erhållit en en offert från Nesje om Harry-kepsar till en kostnad på 110 kr styck. Styrelsen 

beslutade att avvakta lite med affären för att sondera alternativ. 

- Den 6 augusti är evenemanget Västerhavsveckan i Lysekil. Ev. har vi öppet hus på Harry. 

- Till TKM kommer vi att försöka sälja våran Tv, media-kanon, skyltar och annat material. 

  

 

12. Övrigt 
Ingen fråga. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 13 augusti kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 20.10 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


